
韩国釜山精选

以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
During major events / trade shows / peak season,
accommodation may not be in the city mentioned .

倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative

6
天

4
晚

当地酒店
Local Hotel 4

吉隆坡 / 釜山第一天 机上用餐

集合于吉隆坡国际机场，办理登记手续，然后乘搭国际航班
飞往美丽的韩国第二大城市—釜山。

釜山第二天 午-韩国烧烤 / 晚-人参鸡汤

抵达釜山金海国际机场后，驱车前往甘川文化村，也被称为釜山的马丘比丘，
以色彩缤纷的街道闻名，呈階梯式聚集在一起的房子以巷弄为中心所形成的美
丽村落。之后驱车前往釜山隐藏版的异国风美丽港口长林浦口彩色港。这里
原本只是一个小港口，渔民的仓库因为加上缤纷的彩绘而焕然一新，成为五颜
六色的货柜彩绘屋打造成迷你的韩版威尼斯小镇。继后，前往松岛天空步道

–又称为松岛云端散步路界，是目前韓國最長的海上步道，长达15m的玻璃步
道，漫步在上可欣赏清澈的海水，绝美的海岸线景致吸引不少旅客前来打卡拍
美照。接着前往白浅滩文化村，在这里您将看到位于高耸悬崖上的韩国圣托
里尼式海滨小镇的壮丽海景。之后前往南浦洞地下街，是釜山中区的热门休
闲地点，也是商业区和购物区。晚餐后，入住酒店。
酒店：阿尔班市酒店或同级(当地4星级酒店)

釜山 / 海云台 / 釜山第三天 (早 / 午-铁板鸡/晚-猪骨汤)

早餐后，前往九曲竹林，又名九头山竹林，是拥约400年历史的私人竹林
，总面积达52万平方米，阳光晒落在茂密竹林之中更添夢幻的感觉。这里
也是韩剧-永远的君主拍摄地之一。之后前往韩国唯一一座位于海边的寺庙
-东海龙宫寺，周边景色非常优美。之后前往素有釜山“蒙马特高地”之称
的海云台迎月路，自古就被大海、沙滩、冬柏林、松树所环绕，跻身于釜
山八景之一。这里还有韩国最好的海云台海滩，这里最出名的是规模广阔
的沙滩和美丽的海岸线，加之水深较浅且清凉，可谓是釜山具有代表性的观
光地。此外，海云台沙滩的沙子和贝壳碎片经由风化作用而变得细腻而平整
，海浪也十分平静。然后前往广安里海边咖啡厅街，在这里可以一边眺望
大海一边享受闲适的下午茶时间。过后前往The Bay 101 是韩国釜山看夜景的
热门景点，这里能看到釜山的城市 高楼和夜晚的景色都相當迷人，这里还
能拍出如韩国偶像剧般的唯美照片就连着名的广安大桥地標都能在此欣赏呢
。
酒店：阿尔班市酒店或同级(当地4星级酒店)

釜山第四天 早 / 午- 韩式烤猪肉/ 晚-海鲜火锅

早餐后，驱车前往游览釜山最具代表性的名胜之一 - 太宗台（包含小火车
票）因长期受波涛的侵蚀，形成长达100米的悬崖绝壁。郁郁葱葱的树林和
汹涌澎湃的波涛构成了太宗台绝佳的美景。毕后，将参观人参专卖店、护肝
宝专卖店、赤松、化妆品总汇和免税店。接着，驱车前往Nurimaru APEC世
峰楼，是为2005年召开的世界各国领导世峰会而建。当时，APEC世峰楼
被各国领导以及国内外媒体评价为历届世峰会最美的会场。世峰楼不仅是高
水准的世界会展中心典范，更是釜山人引以为傲的建筑。游览BIFF广场美食

街（也称为釜山国际电影街）,这里已不单单是看电影的地方，也是享受
购物和娱乐的综合性文化空间。
酒店：釜山斯坦福酒店或同级(当地4星级酒店)

釜山第五天 早

早餐后，全天自由活动。
酒店：釜山斯坦福酒店或同级(当地4星级酒店)

釜山 / 吉隆坡第六天 机上用餐

前往土特产店自由购物，作最后冲刺，购买韩国当地特产。毕后，前往国
际机场乘搭班机，带着美好回忆飞返吉隆坡

甘川文化村
Gamcheon Culture Village

长林浦口梦幻彩虹屋
Jangnim Port



KOREA BUSAN
DELIGHT

价格 Price : 出发日期 Departure Date :联络方式 Contact :

6
Days

4
Nights

行程特点  Highlights : 特点美食 Meal Highlights:

Day 1 KUALA LUMPUR / BUSAN MOB
Assemble at KLIA2 for your departure flight to Busan. 

Day 2 BUSAN (LUNCH- KOREAN BBQ / DINNER -SAMGYETANG) 

Upon arrival Busan International Airport, tour start with local guide, visit 
to Gamcheon Culture Village is formed by houses built in staircase-fashion 
on the foothills of a coastal mountain, earning this village the nickname 
of "Machu Picchu of Busan." Next, transfer to Jangnim Port which 
affectionately nicknamed "Bunezia," is considered the Venezia of Busan. 
Walking along colourful signboards on the street, you will encounter 
Jangnim Port, which offers beautiful scenery of the port lined up with 
boats, the narrow and long-looking sea, the blue sky, and pretty 
buildings. Then proceed to Songdo Skywalk, also known as Songdo Cloud 
Trails. Opened in 2015, the 365m long skywalk is built above the ocean 
with glass floor, giving visitors the thrilling experience of walking above 
the waves. Visit to Huinnyeoul Culture Village, a unique view of the village, 
where you can see small houses clustered along the narrow alley formed 
by the coast at the end of the cliff. Then will transfer to Nampodong 
Shopping Street this street captures the heart of fashion, art, culture, and 
shopping in Busan.
Hotel: Arban City Hotel or similar (Local 4 stars Hotel)

Day 4 BUSAN
BREAKFAST / LUNCH- PORK BULGOGI / DINNER-SEAFOOD HOTPOT

After breakfast, proceed to Taejongdae Park (Inc. Danubi Train), designated 
as a Busan monument, along with Oryukdo Island, Taejongdae 
represents Busan, and is especially famous for its rock beach. Featuring 
its highest peak at 250 meters, there are forests of pine trees and 200 
other varieties of trees. Then will proceed to Ginseng Center, Korea 
Huganbo Shop, Red Pine Shop, Cosmetic Shop, and Duty Free. After 
that, visit to Nurimaru APEC House. It was built to host the 2005 APEC 
Summit meeting at the tip of Dongbaek Island which stands near 
Haeundae Beach. This eye-catching glassy building has been one of 
Busan’s symbolic places since then. Then transfer to BIFF Square. This is 
the main venue of the Busan International Film Festival (BIFF) and the 
movie district was named 'BIFF square' in August 1996. To the street 
food lovers, BIFF Square is a well-known food paradise. One of the most 
popular specialities at BIFF Square, often seen in Korean TV shows 
(including Running Man) and Asian travel/food TV shows is Ssiat Hotteok 
(Korean sweet pancake stuffed with seeds). 
Hotel: Stanford Busan Hotel or similar (Local 4 stars Hotel)

Day 5 BUSAN BREAKFAST

After breakfast, free at your own leisure.
Hotel: Stanford Busan Hotel or similar (Local 4 stars Hotel)

Day 6 BUSAN / KUALA LUMPUR MOB

Morning proceed shopping at Local Supermarket. After that, transfer to 
airport for your departure flight return Kuala Lumpur.

Day 3 BUSAN / HAUNDAE / BUSAN
(BREAKFAST / LUNCH- DAKALBI / DINNER- GAMJATANG)

After breakfast, proceed to Ahopsan Forest. It Originally a private land with 
a history of over 400 years. This forest is covered in bamboo and takes 
up 1720 square meters. It has also become famous recently as the 
filming site the latest hit “The King: Eternal Monarch”. After that, proceed 
to visit Haedong Yonggungsa Temple. Located on the eastern coast of 
Busan, this majestic architecture built in 1376 by the teacher known as 
Naong is the only temple that sits on the seashore in South Korea. Then 
transfer to Haundae Dalmaji Road, called Busan’s Montmartre, Dalmaji-gil 
Road is famous for its views of the blue ocean, white sand field, Camellia 
forest, and pine tree forest, creating one of Busan’s eight scenic sites. 
Haeundae Beach is the most famous beach in Busan. The white sand 
beach is roughly 1.5k m long, over a 30-50 m wide area, creating a 
beautiful coastline before a shallow bay. Then you can enjoy a leisure 
afternoon tea at Gwangalli Cafe Street.  --->

---> Another must visit place in Busan is the culture and art complex in 
Haeundae area called The bay 101. It offers visitors exciting activities, 
impressive facilities and awesome experience with the beautiful view of 
the sea and beautiful nightscape
Hotel: Arban City Hotel or similar (Local 4 stars Hotel)

釜山的马丘比丘 - 甘川文化村
“Machu Picchu of Busan” 
- Gamcheon Culture Village

松岛天空步道 - 韩国最长的海上步道
Songdo Skywalk - is the largest Skywalk in Busan.

 釜山全新打卡景点 - 长林浦口梦幻彩虹屋
A new check-in attraction in Busan, Jangnim Port

九曲竹林 - 韩剧-永远的君主拍摄地之一
Ahopsan Forest - filming site of 
“The King: Eternal Monarch”.

釜山国际电影街之称的- BIFF 广场美食街
Busan International Film Festival (BIFF) 
– well-known Food Paradise

韩式烤肉 KOREAN BBQ 

人参鸡汤 SAMGYETANG (GINSENG WITH CHICKEN SOUP)

铁板鸡 DAKKALBI (SIZZLING PLATE CHICKEN)

猪骨汤 GAMJATANG (KOREA PORK BONE SOUP)

韩式烤猪肉 PORK BULGOGI 

海鲜锅 SEAFOOD HOTPOT


